
 
 

 

 
 
MOTIE vreemd aan de orde van de dag  
    

 
Nr: M17-06  
 
Datum: 7 maart 2017 
 
Onderwerp: Watertappunten 
 

 
Tekst motie: 
 
De raad van de gemeente Krimpenerwaard in vergadering bijeen d.d. 7 maart 2017, 
 
gehoord de beraadslagingen, 
 
overwegende dat, 
 

 de motie van Pro Krimpenerwaard met eenzelfde strekking op 16 juni 2015 is 
aangehouden, na de toezegging van wethouder Blok dat zij zich kan vinden in de 
inhoud van het voorstel, maar gezien het grote aantal infraprojecten en de discussie 
die de raad door middel van een gebiedsadviescommissie nog gaat voeren, zij 
toezegt het onderzoek dit jaar (2015) af te ronden; 
 

 wethouder Broere in het verleden ook toezeggingen heeft gedaan dit onderwerp bij 
het project Buiten de Veerpoort, tweede fase, te betrekken; 
 

 in de commissievergadering van 14 februari 2017 wethouder Blok op onze vragen nu 
zegt geen plannen te hebben om watertappunten aan te leggen; 
 

 het college erkent dat Schoonhoven veel toeristen trekt, een opstapplaats wordt voor 
het openbaar vervoer per bus en in de toekomst waarschijnlijk een waterbus krijgt; 
 

 dat in de voormalige gemeente Ouderkerk kern Ouderkerk a/d IJssel (2), in de 
voormalige gemeente Bergambacht (1) en in de voormalige gemeente Vlist – kern 
Haastrecht (1) door de gemeenten in samenwerking met het drinkwaterbedrijf Oasen 
openbare watertappunten zijn geplaatst; 
 

 dat in de overige kernen van de gemeente een openbaar watertappunt ontbreekt; 
 

 dat in eerste instantie het argument van het college om niet in iedere kern een 
watertappunt te plaatsen is ingegeven door een te verwachten omzetdaling voor de 
horeca in Schoonhoven; 

  
 
 
 
 
 
 
constaterende dat 



 
 

 

 

 dit standpunt blijkbaar niet opging voor de voormalige gemeenten Bergambacht, 
Ouderkerk en Vlist; 
 

 dat de Nederlandse bevolking tegenwoordig bijna 1 (één) miljoen liter flessenwater 
per dag gebruikt; de productie en het (internationaal) vervoer van flessenwater het 
milieu tot duizendmaal méér belasten; de hiervoor benodigde wegwerpflesjes als 
afval in het milieu belanden; 
 

 dat zo’n watertappunt bijdraagt aan een vorm van gastvrijheid voor het toerisme, 
maar ook een extra dienstverlening is aan onze inwoners; 
 

 dat de kosten minimaal zijn, omdat het aanbrengen van het watertappunt kan worden 
meegenomen bij de herinrichtingsplannen Buiten de Veerpoort en hiervoor kan 
worden aangesloten bij de stimuleringsregeling van Oasen voor ongeveer € 2000,-- 
de resterende kosten van o.a. onderhoud zijn dan voor Oasen; 
 

 dat de Oasen kraan door zijn omvang speciaal hiervoor is ontworpen in het belang 
van de hygiëne;  

 
 
 
roept het college op 
 
 
om in de kern Schoonhoven ten minste 1 watertappunt te (doen) plaatsen  

 
 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
 
 
 
 
 
Ondertekening en naam: 
  
 
 

 
A.  Struijs                                                 
Pro Krimpenerwaard 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Toelichting 



 
 

 

 
 
 
Pro Krimpenerwaard stelt op 7 mei 2015 op grond van artikel 38 van het Reglement 
van orde vragen over het aanleggen van watertappunten in de gemeente.  
 
 
 
Vragen d.d. 7 mei 2015. 

De Nederlandse bevolking wordt er zich meer en meer van bewust dat duurzaamheid en 

innovatie van groot belang zijn. Inmiddels zijn er volgens het artikel in het Algemeen Dagblad 

van 6 mei 2015 twee watertappunten in Ouderkerk gerealiseerd en een in Bergambacht. Pro 

Krimpenerwaard vraagt aan het college van B&W of zij bereid is zich in te zetten om ten 

minste een kraanwatertappunt in alle kernen in de gemeente Krimpenerwaard aan te laten 

leggen, te beginnen in Schoonhoven. De grootste plaats met veel toerisme. Meerdere 

tappunten lijkt ons hier gewenst. Bijvoorbeeld op de locatie Buiten de Veerpoort, de Dam en 

het Doelenplein. De Nederlandse bevolking drinkt tegenwoordig bijna 1 (een) miljoen liter 

flessenwater per dag. De productie en het (internationaal) vervoer van flessenwater belasten 

het milieu tot duizendmaal meer. De hiervoor benodigde wegwerpflesjes belanden als afval 

in het milieu. Wij hebben begrepen dat aanvragen via de gemeenten moeten lopen. De 

gemeente kan dan een contract afsluiten met Oasen.  

Graag vernemen wij de reactie van het college en de termijn waarop de watertappunten 
worden geplaatst. 
 
 
 
Antwoord college 
 

Het is bij het college bekend dat de voormalige gemeenten Ouderkerk en Bergambacht met 

Oasen een overeenkomst hebben voor een openbare tapkraan. In de voormalige gemeente 

Schoonhoven is besloten om Buiten de Veerpoort geen openbare tapkraan te realiseren, 

omdat een openbare tapkraan ongunstig kan zijn voor de omzet voor de aanwezige horeca. 

Op dit moment heeft het college geen voornemen om extra waterpunten te realiseren. De 

Wereldwinkel in de Lopikerstraat in Schoonhoven heeft sinds enige tijd op eigen initiatief een 

officieel kraanwatertappunt aangebracht. Het college heeft waardering voor dergelijke 

initiatieven. 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

MOTIE   -   aangehouden!       
 
datum: 16 juni 2015 

 
Onderwerp: Watertappunten 

 
De raad van de gemeente Krimpenerwaard in vergadering bijeen d.d. 16 

juni 2015 

 
gehoord de beraadslaging, 

 
- overwegende, dat zowel in de voormalige gemeente Ouderkerk kern 

Ouderkerk a/d IJssel als in de voormalige gemeente Bergambacht door de 
gemeente in samenwerking met het drinkwaterbedrijf Oasen openbare 

watertappunten zijn geplaatst; 
 

- dat in de overige kernen van de gemeente een openbaar watertappunt 
ontbreekt; 

 
- dat in de reactie van het college op het verzoek van Pro Krimpenerwaard 

om in iedere kern een watertappunt te plaatsen alleen wordt ingegaan op 
de locatie Buiten de Veerpoort in de kern Schoonhoven; 

 

- dat het argument van het college om niet in iedere kern een 
watertappunt te plaatsen is ingegeven door een te verwachten 

omzetdaling voor de horeca; 
  

- constaterende dat dit standpunt blijkbaar niet opging voor de voormalige 
gemeenten  Bergambacht en Ouderkerk; 

 
- dat de Nederlandse bevolking tegenwoordig bijna 1 (één) miljoen liter 

flessenwater per dag gebruikt. De productie en het (internationaal) 
vervoer van flessenwater het milieu tot duizend maal méér belasten. De 

hiervoor benodigde wegwerpflesjes als afval in het milieu belanden; 
 

- dat zo’n watertappunt bijdraagt aan de profilering van de woonkernen; 
 

Roept het college op om in iedere kern van de gemeente ten 

minste 1 watertappunt te plaatsen.  
 

en gaat over tot de orde van de dag. 
 

Ondertekening: 
 

Pro Krimpenerwaard  



 
 

 

 
 
Vastgesteld verslag van de raadsvergadering van 16 juni 2015. 
 
De politieke partijenzijn positief/sympathiek over dit voorstel van Pro Krimpenerwaard, 
waarbij iedere partij zijn accent plaatst.  
 
 
Wethouder Blok: “meldt dat het college het stand punt van de voormalige gemeente 
Schoonhoven heeft overgenomen betreffende de horecaondernemers. Het college heeft het 
voorstel niet afgewezen, maar gezien het grote aantal opdrachten waar het college voor 
staat heeft de discussie over de watertappunten niet de hoogste prioriteit. In de voormalige 
gemeente Bergambacht heeft het tweeënhalf jaar geduurd voordat een locatie werd 
gevonden waar een watertappunt kon worden geplaatst. Het college stelt voor dit onderwerp 
mee te geven aan de gebiedsadviescommissie die in samenwerking met de Groenalliantie 
de beleving van de Krimpenerwaard gaat verbeteren. Een watertappunt is niet nodig als 
visitekaartje voor de Krimpenerwaard want er zijn kernen waarbij de achterdeur openstaat en 
de bewoners water verstrekken”.  
 
 
De heer Struijs is blij met het constructief meedenken van de gemeenteraadsleden. Het 
verzoek is om dit jaar een serieus onderzoek af te ronden voorzien van een voorstel. 
 
 
Wethouder Blok kan zich vinden in de inhoud van het voorstel, maar gezien het grote aantal 
infraprojecten en de discussie die de raad door middel van een gebiedsadviescommissie 
gaat worden gevoerd, is toe te zeggen dat het onderzoek dit jaar wordt afgerond. 
 
 
Pro Krimpenerwaard heeft met die toezegging de motie aangehouden. 
 


